
Bestyrelsesmøde, Kano- og Kajakklubben Gudenaa 
den 6. december 2017 kl. 19.00 hos Annemette 

 
 

Til stede: Annemette, Brian, Flemming, Jan, Jeanett, Nils, Tommy 
Afbud fra: 
Næste møde:  
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden / alle 
  

2. Referat fra sidst /  
Tommy mangler oplæg til sikkerhedsregler. 
Annemette mangler opdatering af årsplan. 
Jeanett husker at snakke med Boll om webmaster 
Tommy mangler at snakke med NUT om begynderarrangement. 

  
3. Årsplanen /  

Generalforsamling: 
Brian udsender indkaldelse til GF. 
Annemette kradser pokaler ind og får dem graveret. 
Gule ærter,- vi satser på at Trine og Jeanett klarer det. 
Dirigent/referent,- Tommy spørger Henrik og Jørgen. 
Kagebagning,- Jeanett efterlyser kagebagere til GF og Flemming bager en . 
Tommy snakker med indkøbschefen om indkøb af drikkevarer. 

  
4. Økonomi og medlemmer /  

Brian har sendt regnskabet rundt til os. Det ser supergodt ud. 
  

5. Udvalgene (begynder, stævne, polo, børn-unge, materiel, hus) /  
Brian er i gang med at arrangere kigge-adgang til Linda til vores konto. 
Der er kun lunkent vand, så Flemming må lige få checket det. 
På næste arbejdsdag vil vi sætte hegn op mellem hus og til container.  
  

6. Nyt fra Randers Kommune /  
Tommy har haft møde med Tommy- Han får lavet skiltene (hold jer væk og 
cykelomkørsel).  
Stien kan ikke drænes bedre, så vi må give lyd når der er problemer på stien. 
 

7. Stævner og arrangementer, Havneræs/ 



Heidi har styr på havneræs. Ina og Jan laver mad. 2 følgebåde, en i hver ende. 
 

8. Glimt, hjemmesiden, nyhedsbrevet /  
Brian udsender 2 nyhedsbreve, et med indkaldelse til Generalforsamling og et  
Havneræs og nytårsroning. 
 

 
9.  Nyt Klubhus, “Klimabånd”. 

Kjeld Kahr har tilbudt at arbejde videre med Klimabåndet og dets  
betydning/muligheder/begrænsninger for vores fremtidige klubhus... 

 
10. Evt., Fuldmåneroning. 

Der er ingen der har meldt sig til posten, så den snupper Annemette 
 
 

  
  
Ref./Annemette 
 
 


